
Стратегія Славутича
Робоча група звершує роботу над стратегією розвитку Славутича. 

Визначені напрямки, поставлені задачі. Вже новий склад депутатського 
корпусу буде приймати цю стратегію. «Необхідно презентувати стратегіч
ний план розвитку міста Славутича до 2025 року. І це найголовніше, що нам 
треба зробити», -  зауважив міський голова на онлайн нараде.


